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Hallo ERE

Er is ook verwarring door verschillende bronnen vwb ziekenhuisopnamen. Hebben jullie gelukkig al wel opgelost in de

wekelijkse rapportage. En er blyft natuurlyk administratieve vertraging ete.

En het 1s waarschijnlijk ondoenlijk de registraties zo op te schonen zoals ik suggereerde gezien de grote druk op hen die

registreren.
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Op 20 okt. 2020 15:03 schreef IEEEcbs nl:
Hallo EXEEN

lk zieje regelmatig langskomen bij het toelichten van de cijfers. Erg goed en belangrijk. Heb sowieso super veel respect voor jullie

werk, middenin de belangstelling.

5.1.2e Bij ons gaat het qua publicaties natuurlijk vooral om de (over)sterfte. Daar

hebben we (CBS en RIVM) natuurlijk goed contact over. Ik krijg wel regelmatig vragen over de impact van Covid-19 op de

gezondheid en we (het OMT) richten ons natuurlijk op de ziekenhuis(capaciteit). Het is nu wel zo dat alle pati&énten worden getest,

terecht want positief geteste personen moeten apart worden gelegd, maar dan kan het goed zijn dat iemand helemaal geen

symptomen heeft en toch wordt gelabeld als covid-19 patiént. NICE gaf al aan dat onder de IC patiénten 95% er ten gevolge van

Covid19 ligt. Maar onder de veel grotere populatie positief geteste personen op de verpleegafdeling wordt dat onderscheid niet

gemaakt. CBS stelt geen grote toename, zelfs een afvlakking vast qua sterfte. Is dit in de berichtgeving wellicht wel mee te nemen?

Dat de initiéle aanleiding (wel/niet covid-19) van de opname wél wordt vermeld?

Het is allemaal druk en alles ligt onder een vergrootglas natuurlijk, maar iedereen weet immers al dat de meeste mensen geen

zware klachten hebben als ze pasitief getest zijn. Zeker zijn er ook grote groepen echt erg ziek hoor. Het is meer dat het goed zou

zijn de werkelijke effecten van en niet de bijvangst van het testen vertaald zou willen zien in de opname cijfers.

Maar misschien heb ik dit ook gemist in de vele berichten die naar buiten zijn gebracht.

Groet,
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